
 

R
A

A
D

 V
A

N
 B

ES
T

U
U

R
 –

 2
8
 N

O
V

EM
B
ER

 2
0
2
2
 –

 1
8
u
0
0
 

 
 
 
 
Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Peter Robbens, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe (online), Geert 
Verdoodt, Jos Jacobs, Ludwig Peetroons, Rutger Smith, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: Patrick Van Waes, Erik Chevrolet, Johan Permentier 
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG 24/10 

Het verslag van 24 oktober wordt goedgekeurd. 
 

2 ADVIESCOMMISSIE ATLETEN 

Afgevaardigden van de Adviescommissie ‘Atleten’ Elise MEHUYS (AVLL), Michiel BIENENS (ACHL), 
Gerben VAN DE VOORDE (ACW) zijn aanwezig om enkele topics te bespreken. 

 Deelname aan wedstrijden:  
Er werd een grondige analyse gedaan van ledenaantallen en wedstrijddeelname. Vastgesteld: 
een heel groot aantal aangesloten wedstrijdatleten doet NIET aan wedstrijden.  

 Wedstrijd aanbod/Locaties wedstrijden: 
Er werd in kaart gebracht wat de verdeling was van disciplineaanbod gedurende het seizoen 
2022 aan de hand van een héél handige tool. Het is belangrijk om een gevarieerd 
wedstrijdaanbod te krijgen de komende jaren, voornamelijk voor de technische disciplines. 
Voor de loopnummers is er over het algemeen geen probleem. 
Idealiter zouden de Flanders Cups tot stand moeten komen zoals de Diamond Leagues waarbij 
een ‘pot’ van disciplines verdeeld wordt en organisatoren verplicht worden om bepaalde 
nummers op het programma te zetten. 
Kanttekening: op niveau van Diamond Leagues zijn zowel het niveau als het aantal atleten 
van de doelgroep wel veel ruimer/groter dan bij een Flanders Cup. Een Diamond League die 
verplicht wordt om Hinkstapspringen in te richten voor vrouwen zal nog steeds een mooi 
deelnemersveld kunnen verwachten terwijl een Flanders Cup blij zal mogen zijn met 5 
deelnemers (bij wijze van spreken). 

 Internationale wedstrijd: 
voorstel om een tool toe te voegen aan de website om gemakkelijker de weg te vinden naar 
een wedstrijd in het buitenland en hoe daarvoor in te schrijven. 

 Open discussie 
 Varia 

 
De atletencommissie is van mening dat er meer gevarieerd regionaal aanbod moet zijn. 
Kleinschaliger, kleiner aanbod, minder reglementen om de wedstrijdatleten die op dit moment géén 
wedstrijden doen, tóch kennis te laten maken met een wedstrijd. 
Nuances: behoren ook tot de groep wedstrijdatleten die geen wedstrijden doen: 

 atleten die aangesloten zijn als ‘wedstrijdatleet’ maar eigelijk ‘recreant’ zijn maar de club 
wil hen enkel aansluiten als competitieatleet.  

 Atleten die louter willen sporten met vrienden en geen interesse hebben in wedstrijden 
 
De Raad van Bestuur waardeert het werk van de commissie ten zeerste! Enkele van deze 
onderwerpen worden reeds meegenomen in de strategische keuzes voor de komende beleidsperiode. 
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3 TOPSPORT 

 EK Veldlopen Turijn: 
Na de selectiewedstrijd in Roeselare is de selectie gekend. Er gaan volledige ploegen. Er werd 
gevraagd naar duidelijkere selectiecriteria en deze zijn er nu. Het is nu maar de vraag of ze 
streng genoeg zijn. 

  Topsportwerking: er is sinds 2 weken geleden een atleten-opvolgsysteem (opgericht door o.a. 
Roel Parys).  

 Blessure Paulien Couckuyt op BOIC-stage in Belek 
 Volgende week maandag is er overleg met de LBFA (Frederic) rond de selectiecriteria voor de 

zomerkampioenschappen 2023. 
 

4 FEEDBACK BILATERALE GESPREKKEN (TIMING DEFINTIEVE SUBSIDIE = 15 MAART 2023) 

Jaarlijks moet er voor de subsidies van volgend jaar het huidige jaar besproken worden door Rutger 
en Ludwig bij Sport Vlaanderen.  
Slecht nieuws: de definitieve cijfers van de basissubsidie zullen pas op 15 maart 2023 gekend zijn en 
dus te laat voor onze Algemene Vergadering (18 maart 2023). 
 
 

5 BENOEMING LEDEN ADVIESCOMMISSIES TRAINERS EN ETHIEK 

ETHIEK  TRAINERS 

Pascal BORY  Paul THYS 
Esther van der Zwaag  Gunther MOSSELMANS 

Jo Vercauteren  Gunter D'HONDT 

Caroline JANNES  Isabel POELMANS 

Ditte Knaepen  Marianne HUYS 

Luc Baetens/ SGOL   
 
Deze leden worden door de Raad van Bestuur benoemd. 
Er wordt voor de Trainers nog een extra oproep gelanceerd, om nog meer te spreiden over de 
disciplinegroepen. 
 

6 BENOEMING NIEUWE LEDEN VCJ 

3 kandidaten voor 2 plaatsen: Karen JEDEMA (RAM) – Frederik DESCHAMPS (AZW) – Gerard KNOOPS 
(BREE) 
 
Worden benoemd: Karen JEDEMA en Frederik DESCHAMPS 
 

7 PROVINCIAAL SUBSIDIEREGLEMENT 

Er bestaat een reglement dat de subsidies aan de verschillende PC’s bepaalt. 
In 2020 en 2021 werd een forfaitair bedrag uitbetaald wegens corona.  
De vraag is nu wat we gaan doen met 2022? Opnieuw forfaitair bedraag of ons opnieuw baseren op dit 
reglement? 
Iedereen gaat akkoord om met een forfaitair bedrag te werken. 
Ludwig stuurt dit reglement ter info rond aan de leden van de RvB. 
 

8 VOORBEREIDING GOED BESTUUR  

Vanaf 2023 komen er nieuwe regels ivm. Goed Bestuur. Al deze wijzigingen in Goed Bestuur worden 
besproken. Veel zal moeten opgepikt worden in wijzigingen van Statuten en IR op AV 2023. 
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9 FEEDBACK COMMISSIES 

9.1 BC Competitie 

Besproken tijdens de laatste vergadering: 
 Aanduiden organisatoren BK, KVV, interclub 
 Samenstelling reeksindeling BVV 
 Lastenboeken BK s op de weg. 

 

9.2 BC Jeugd 

Johan Permentier is verontschuldigd 
 

9.3 BC Recreatie 

Geen nieuws te melden. 
 

10 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 19 december (17u KBAB / 19u VAL) 
 
 

11 VARIA 

 Er moet een Arbitragejury samengesteld worden naar aanleiding van een incident gebeurd 
tijdens de interclubwedstrijd dames 2022 (Ere-KBAB) tussen 2 LBFA-clubs. Langs LBFA-zijde: 
Daniel Hofman en Bruno Schroeven. 
VAL: Peter Robbens en Mieke Seminck. 

 
 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
Mailprocedure Patrick Van Waes Inbreuk tegen 

deontologie door 
persoon aangesloten 
bij AVLO 

Patrick werd 
geïnformeerd van de 
procedure, maar nam 
niet deel aan discussie 
en beslissing. 

Mailprocedure 
(29/08/2022) 

Patrick Van 
Caelenberghe 

Vraag van atle(e)t(e) 
om inzage documenten 

Patrick werd 
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niet deel aan discussie 
en beslissing 

    
    
    
 
 


